
    

  Snoldelev Menighedsråd  

  

Referat fra menighedsrådsmøde tirsdag den 20. maj 2025 kl. 17.00  

 i 

konfirmandstuen  
   

Referent: Christina Friis-Nielsen (kordegn) 

Afbud: Katrine Louise Raun  

 

1. Godkendelse af dagsorden  Dagsordenen godkendes. 

2. Meddelelser fra formanden  Kalkning af kirken er påbegyndt. 

Kirkeværgen og næstformanden 

mødes med den byggesagkyndige 

til synet 21/5. 

3. Meddelelser fra præsterne  Præsten har været ”På Sporet af Jesus” i Roskilde 

Domkirke 20/5. 

4. Aktivitetsudvalget 

    Sommerfesten 15. juni 

21/5 er der koncert med GIÒIA. 

 

Sommerfesten 15/6: Et hold sætter telt op på 

terrassen om fredagen, og der findes løsning på 

borde og stole. Programmet for dagen gennemgås, 

og det praktiske uddelegeres og koordineres. Der 

sælges armbånd til 70kr., som inkluderer 

pølsevogn, kaffe, saft og kage, dog 15 år og under 

er gratis. Øvrige drikkevarer sælges særskilt. Der 

arrangeres diverse afhentning og indkøb. Der 

sættes banner op en uge før. Marianne skriver 

referat om det praktiske vedrørende 

sommerfesten.  

 

Belinda fortæller om, at skoletjenesten SKIBET, 

der kan inviteres til skolen og vende forskellige 

emner i en kristen kontekst. 

5. Kirkegårdsudvalget  

    Hvor og hvordan placerer vi 

    kirkegårdens lapidarium?  

     

Enkelte sten er bevaringsværdige, men folk skal 

spørges, om stenen skal bevares. Lapidariet flyttes 

til et separat område, som er den vestlige 

kirkegårdsmur. 

 

Planen for provstesynet 21/5 gennemgås ift. de 

forskellige områder samt projekter, der er 

gennemført siden sidste syn. 

 

Der er sket meget på kirkegården med nye 

græsplæner, fjernelse af buske, m.m. 

 



Kalkning af kirken færdiggøres 21/5. 

6. Forslag til nye dåbsritualer 

    Se bilag 

Præsterne i Domprovstiet skal diskutere ritualerne 

22/5, så samtalen tages op derefter, men det 

aftales, at præsten prøver dem af. Enighed om, at 

noget fornyelse er godt. 

7. Personaleforhold 

    (lukket punkt) 

 

8. Eventuelt Kassereren har været på møde for nye kasserere 

samt netværksmøde for kasserere og 

regnskabsførere. 

 

Kordegnen bestiller vinduespudsning til Snoldelev 

Kirke og hele præstegården, både 1. og 2. sal. I 

kirken skal det gøres både indvendigt og 

udvendigt. 

  


